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Manfred Wennemer wurde am 19. September 1947 in Ottmarsbocholt,
geboren. Herr Wennemer hat einen Abschluss in Mathematik (Diplom-
Mathematiker) an der Universität Münster, Deutschland, und einen Master
of Business Administration an der INSEAD in Fontainbleau, Frankreich.

1974 begann er seine Karriere als Projektmanager in der IT Abteilung von
Procter&Gamble in Deutschland. Von 1978 bis 1980 hat Herr Wennemer
bei Arthur D Little, ebenfalls als Projektmanager, gearbeitet. 1980 begann
er bei Freudenberg & Co. KG und war dort bis 1994 in verschiedenen
Positionen tätig, unter anderem als Leiter Planung und Controlling in der
Vliesstoffsparte in Deutschland, Präsident und CEO von Freudenberg
Nonwovens North America, Leiter der Freudenberg´s Geschäftsbereich
Spezialvliese für Europa und weltweit als Leiter von Spinnvliesstoffen. Von
1994 bis 1998 war Herr Wennemer bei der Benecke-Kaliko AG als
Vorstandsvorsitzender tätig, bevor er im Mai 1998 ein Mitglied des
Vorstandes der Continental AG wurde, verantwortlich für den Bereich
ContiTech. In den Jahren von 2001 bis 2008 war er Vorstandsvorsitzender
der Continental AG.

Manfred Wennemer was born on September 19, 1947 in
Ottmarsbocholt, Germany. Mr. Wennemer holds a degree in mathematics
(Diplom-Mathematiker) from the University of Münster, Germany and an
MBA from INSEAD in Fontainebleau, France.

In 1974, he started his career as a project manager in the IT department
at Procter & Gamble in Germany. From 1978 until 1980, Mr. Wennemer
worked at Arthur D. Little where he again served as a project manager. In
1980, he joined Freudenberg & Co. KG where he served in various
position until 1994, including, among others, as the head of planning and
controlling in the nonwoven fabrics division in Germany, president and
CEO of Freudenberg Nonwovens North America, head of Freudenberg’s
special nonwoven fabrics business unit for Europe, and head of
spunbonded fabrics operations worldwide. From 1994 until 1998, Mr.
Wennemer worked at Benecke-Kaliko AG where he served as the
chairman of the management board before joining Continental AG as a
member of the executive board responsible for the ContiTech division in
May 1998. From 2001 until 2008, Mr. Wennemer served as the chairman
of the management board of Continental AG.

Aufsichtsratsvorsitzender

Nationalität: deutsch
Erstbestellung: 23.07.2017 
Bestellt bis: Hauptversammlung 2022
Ausschüsse: Vorsitzender des Präsidial- und 
Nominierungsausschusses 

Chairman of the Supervisory Board

Nationality: German
First appointed: June 23, 2017
Appointed until: AGM 2022
Committees: Chairman of Presiding and Nomination Committee

Updated February 2021


